
Zn:or.oolf .6.201'8 Protokól Nr ó/2018

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego

odbytego w dniu 26 czerwca 2018 roku.

Przewodni czący Komisji Grzegorz Baran otworzył kolejne posiedzenie i na wstępie

powitał członków Komisji.

Stwierdził on, Że na stan 5 członków Komisji zgodnie zlistą obecnoŚci w posiedzeniu udział

bterue 5 co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.

Lista obecności stanowi zat'ącznlk nr 1 do protokołu.

Następnie Przewodni czqca Komisji powitała:

- Wójta Gminy Henryka Koniecznego,

- Podinspektora ds. drogownictwa Wojciecha Domańskiego,

Lista obecności stanowi zał4cznl'knr 2 do niniejszego protokołu.

W związku ztym, że do protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji odbytego w

dniu 29 maja 2018 roku nie zgłoszono żadnych uwag i zostil. on przyjęty jednogłośnie.

Wraz Z zaproszeniami uczestnicy posiedzenia otrzymali proponowany porządek

posiedzeni a w związku z tym Przewodni czący Komisji zwróc|ł się o zgłaszanie zmian do tego

porządku.

Do proponowanego porządku nie zgł'oszono zadnych zmiani został on przyjęty jednogłośnie

w następującynr brzmieniu:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.

f . Przyjęcie protokołu z poprzeóniego posie dzęnia Komisj i.

3. Przyjęcie porz4dku posiedzenia

4. Przeg|qd dróg gminnych pod kątem prac wy'konanych w roku 2018 (wyjazd w teren).

5. Wnioski, zap5Ąania, Sprawy róŻnę.

6. Zakonczęnie posiedzenia.

Ad.pkt.4.

Na wstępie głos zabrał pracownik Urzędu Gmin prowadzący mtędzy innymi sprawy Z

zakresu drogownictwa Wojciech Domański.

Poinformował on, ze w dniu 16 stycznia 2018 roku został' ogłoszony przetargna przebudowę

dróg gminnych na terenie Gminy Fałków.

Zadanie to zostało podzielone na 3 etapy.

Spośród zł'oŻonych ofert wybrano najkorzystniejszą tj. Firmę KAMI Katarzyna Kmita z

Kurzelowa koło Włoszczowy.



Jak poinformował Wojciech Domański wykonano I tego etap zadania, odbiór drog odbył się

w dniu 4 czerwca 2018 roku.

Wykonane zostały następujące drogi: rn 153 w Sulborowicach o długoŚci ffLmetry, Skómice

nr 345 o długości 200 metrów, Skórnice nr 368 o długości 80 metrów, Skórnice - Poręba nr

598 i 616 o łqcznej długości 980 metrów, w Porębię nr 617 długość 668 metrów, prZęZ

Stomorgi nr 170 długość 460 metrów, Sułków nr 729 długoŚć 520 metrów, Stanisławów nr

I52 długość 980 metrów' Stanisławów nr 362 i 632lI łączna długość 740 metrow,

Sulborowic ę nr 7I7 lI, I17 i II5 o ł.ącznej długości 995 metrów.

Po wysłuchaniu informacji Komisja wfaz z Wojciechem Domańskim udała się w teren w

celu przeglądu wykonanych dróg.

Po powrocie z terenu Komisja jednogłośnie stwierdzIła, Że drogi zostały wykonane

zgodnie z zamowieniem ich wykonanie nie budzi ŻadnychzastrzeŻęn.

Ad.pkt.S.

Na wstępie Przewodniczqcy Komisji zapoznał z pismem pani Karoliny Pawlik zam.

Skómice ul. Czermińska 3,Ą.

Pismo Zawlęra proŚbę o pomoc w rozwiązantu problemu jakim w jej ocenie jest

nieprawidłowo dział'ająca tłocznta ścieków zlokalizowanej w Skómicach ptzy ulicy

Czermińskiej ( pod wiaduktem kolejowym) przy granicy działki n r 720 t nr 72L,

Jak wynika z da|szĄ części pisma tłocznia od początku jej wybudowania i uruchomienia sieci

nie funkcjonuje prawidłowo bardzo często ulegając awariom co powoduje zalewanie Ściekami

terenu wokoł studni kana|lzacyjnych skaiając okoliczny teren i powodując zagroienie

epidemiolo giczne dla okolicznych mieszkańców i zwterząt'

WyjaŚnień w tym tęmacię udzielił Pracownik Urzędu Gminy Krzysztof Bajor'

Poinformował on, Że tęmat poruSzony w piśmie jest w Urzędzie Gminy Znany od kilku

miesięcy.

Nieprawdą jest stwierdzenie, Że awane Są usuwane z kilkudniowyrn opóŹnieniem poniewaz

usuwane Są one nabieŻąco nawet w dni wolne od pracy poinformowałIkzysztof Bajor.

Z informacjL uzyskanej z firmy zewnętrznej wynika, Że gł.owną przyczpą nieprawidłowego

dziat'ania tłocznt sa braki w dostawie energii elektrycznej |ub znaczne spadki napięcia

stwierdził.

Będąc przy głosie poinformował oil, Że w przedmiotowej sprawie były kilkakrotnie

prowadzone rozmowy telefoniczne z Pogotowiem Energetycznyrr jednak nie przyriosły one

Żadnych rezultatów.



W zwlązku z tym dwukrotnie wystosowano pismo do PGE Dystrybucja SA oddział Łódź

Rejon Energetyczny Piotrków Trybunalski z prośbą o natychmiastową interwencję w celu

prz1łvrócenia właściwych parametrów zasilania zgodnie z zawartqumową z Gmina Fałkow o

dostawę energii.

PGE Dystrybucja Piotrków Trybunalski stwierdził'a, ie w przedmiotowej sprawie konieczne

będzie sprawdzenie kontrolno-pomiarowe parametrów jakościowych energii dostarczanej z

sieci.

Gmina Fałków z|ec1ł'a taki pomiar w dniu 26,04.201,8 roku, pomimo kilkakrotnych

interwencji telefonicznych ze strony Urzędu Gminy do dnia dzisiejszego usługa ta nie został'a

prZęZ nich wykonana i nie otrz5rrnaliśmy równiez zadnych wynikow pomiaru pomimo

wczeŚniejs zych zapewnten ze strony wykonawcy o szybkiej rea|tzaĄt tego zlecenia.

JęŻeIi chodzi o poruszoną w piśmie Sprawę przebudowy tłoczni to w tej sprawie były

prowadzonę rozmowy z projektantem' który stwierdził że w pierwszej kolejności konieczne

jest wyjaśnienie przyczyn zanlku napięcia.

W dalszej częścl tego punktu g),os zabrał. członek Komisji radny ze Skómic Jan

Rutowicz, ktory zawrócił się o zabezpieczenię studzienek znajdĄących się w chodniku na

ulicy Julianowskiej (przy posesji P. Wiatra) oraznaulicy Folwark (przy posesji P. Hawryło).

Ade.pkt.ó.

W związku ze zrea\izowaniem porządku Przewodniczący Komisji podziękował

wszystkim zaudział' i zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakonczono.

Protokółowata:
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